Meeting Messiah

*The original version of this piece was written in response to an article by a former priest published in the July, 2003 edition of the Muslim

An Unlikely Challenger

Observer.

I was born to Muslim parents who were dedicated to teaching their children to be proud of their Arabic and Islamic heritage. As a result, I immersed myself in the study of Islam from my early teen years to my late twenties. I became quite knowledgeable and devout, eventually becoming the one to whom friends and family came with questions concerning Islamic law, theology, history, and philosophy.

One day while reading my Qur'an, I came across a very familiar passage in Al-Maidah 5:46-47. I had read this passage dozens of times before. But the plain meaning of the passage struck me this time. By using the present tense in referring to the Gospel, this passage clearly taught that the true Gospel was in existence in Muhammad's time. Otherwise. the admonition for the People of the Book to "judge according to what was revealed" in the Gospel would be meaningless. Perplexed, I looked at other Qur'anic verses and found that they confirmed the same thing (e.g. Al-Maidah, v. 43-44; 47, 68). This compelled me to investigate the Bible. In my research I found that the overwhelming evidence proves that the Torah and Gospel we have today are the same as those in existence during Muhammad's time and before. Thus, it was my duty as a Muslim to read these books openly and find out the truths that lay within.

In the Bible, the doctrine of original sin was particularly objectionable to me. I used to understand it this way: (1) that God condemns His creatures for the sins of others in the past; (2) that God offers no merit to His creatures for choosing good over evil. To me it seemed unjust for God to punish men and women for the sins of Adam and Eve. But I was missing the whole point. Then I learned that sin is rebellion against God and is inherent in all human beings since the time of Adam and Eve. They were created pure and lived in perfect peace with God, enjoying his presence daily. But they ate the forbidden fruit and violated God's law. That act was a serious offense to God, and His holiness and justice required them to be permanently banished. For the first time they experienced fear, shame and guilt which corrupted their souls and condemned them before God. It was this corruption that was passed on to all generations since then.

Now human nature, all civilizations and the world have become corrupted—polluted with death, sickness, and evil. It's a spiritual disease with which we are all infected, the result of human rebellion against God. We all have sinned. Which one of us would not feel incredible shame if our secret thoughts, words and deeds were shown on a movie screen for all of our

friends to see? Thus we all deserve judgment,

not for someone else's sins but for our own. We make many similar choices now. Because our souls have been corrupted, we are incapable of always choosing good over evil-because we really don't want to. People love and enjoy sin. This is what is called the inclination toward sin.

Thus every person condemns himself. We deserve the eternal punishment that comes from God's perfect standards of justice: Hell, not Heaven. Otherwise God would cease to be Holy and righteous. Our efforts count for nothing. If God lowered his unchanging standards to allow sinful men and women into His kingdom just because they tried hard, he would no longer be Almighty God. He would be lowered to human standards. This cannot be. God is both just and merciful, but not arbitrary. To believe that God can overlook a person's sins because he or she has tried hard to do good works (which he is obligated to do anyway) is to compromise God's perfect justice for the sake of mercy. It would mean that God can overlook sin if He chooses to. This logically implies that God could also choose to overlook good works if He chooses to. But that is the very definition of arbitrary. Thus it would be impossible to know what God expects of us. Through the message of the gospel we can know that God demands our perfection and righteousness, and that we can never achieve these by our own merits.

Therefore, God must save people from themselves and purify them to become perfectly sinless. How? He did this through the spiritual transaction that occurred when Jesus was crucified and resurrected. Through the Messiah's voluntary death on the cross, God satisfied His perfectly holy nature by punishing sin, and demonstrated His mercy by suffering the punishment in our place. Therefore, God takes on a human nature, to live a perfectly righteous human life, to take the punishment we deserve, and then offer to us His righteous perfection so that we can be reconciled to God.

My faith journey has led me to the crucified and risen Messiah. All my life God was guiding me, prodding me, leading me to explore the truth about Him. It is my prayer that this humble response, this testimony of a changed life, will spark in you a desire to explore the possibility that God loves you so infinitely that He came to earth to take the punishment you deserve, to save you from yourself as He saved me from myself. Above all, I encourage you to embrace this truth about God - no matter the cost.

www.TaoandTawheed.com www.Arabic-English-Tracts.com Email: info@TaoandTawheed.com

ملتزمة لتعليم اولادهم و أن يفتخروا بلغتهم العربية و دينهم الاسلامي. فانشغلت بدر اسة الاسلام منذ طفولتي و حتي اواخر العشرينات من عمرى مما جعلني مرجعا للاهل و الاصحاب في الشريعة، و العقيدة، والتاريخ ، و الفلسفة الاسلامية. في احد الايام عندما كنت اقرأ القرآن، مررت بفقرة مألوفة في سورة المائدة 5: 46 – 47 ، و مع اني قرأت هذه الفقرة عشرات المرات من قبل لكن معناها لم يلفت انتباهي الا هذه المرة، فاستخدام الفعل المضارع عندما يتحدث عن الانجيل. هذا يعني حقيقة وجود الانحيل في وقت محمد. كذلك بر هان لاهل الكتاب ان يحكموا بما هو معلن في الانجيل. نظرت و انا في حيرة الي آيات اخرى بالقرآن، لكنها اكدت نفس الشئ، المائدة:43 ، 44 ، 47 ، 68 . مما دفعني للبحث في الانجيل لاكتشف الحقيقة. تعليم الكتآب المقدس عن الخطيئة الاصلية كان معارضا لمعتقدي اذ كان فكري هكذا: 1 - الله يحاكم خليقته على اخطاء اشخاص آخرين ارتكبوها في الماضي. 2 - الله لم يعط الحق للبشر في اختيار الخير أو الشر. وبدا لي ان الله غير عادل لحكمه على الرجال و النساء بسبب خطيئة آدم و حواء، و لكنني كنت افتقد فهم الصورة الكاملة للموضوع تعلمت أن الخطيئة هي تمرد ضد الله، وهذه الخطيئة توارثها جميع البشر نعرف ان آدم و حواء عاشا في سلام و طمئنينة مع الله الى ان اكلا من الثمرة المحرمة، هذا العمل في الحقيقة ضد الله و قداسته و عدالته، مما جعل الله يطردهم من الجنة فاختبرا الخوف و العار والذنب لاول مرة امام الله و فسدت روحهما و ادينا. توارث البشر منذ ذلك الحين الخطيئة فالطبيعة البشرية الآن و على مر العصور حت فاسدة، ملوثة بالموت و المرض و الشرور و نتِيجة لعصيان و تمرد البشر ضد الله. اخطأ الجميع. من منا لا يشعر بالخزي العار اذا عرضت افكاره السرية و نياته و افعاله لى شاشة تلفاز ليشاهدها الاهل و الاصدقاء؟ فجميعنا يستحق الدينونة ، ليس لاخطاء غيرنا بل لاخطانا نحن.

نشأت في عائلة مسلمة

و الآن، نحن فختار اختيارات مشابهة لذلك، اليس صحيحا؟ فبسبب فساد ارواحنا اصبحنا غير قادرون على التمييز بين الخير والشر. وحقيقة الامر لاننا لا نريد ذلك، فالناس تستمتعوا بالخطية.

وحقيقة الأمر لأنتا لا تريد دلك، فالناس نستمنعوا بالحطير تلك هي رغبة الأنسان ودوافعه نحو الخطية. لو ادان الانسان نفسه، النتيجة ان الجميع يستحقون العقاب الابدي، نتيجة حكم الله العادل ضد الشر. فنستحق النار لا الجنة. وإذا حدث عكس ذلك، يتحول

الله عن قداسته وبره. وان جهود الانسان تصير بلا فائدة. ففرضا، خفض الله من مقياسه الذي لا يتغير فى القداسة و البر للسماح للبشر الخطاة ان يدخلوا ملكوته فقط لاجل محاو لاتهم وجهودهم، عندئذ لا يصبح الله الكلي القدرة، ويكون قد خفض من مستوى قداسته و بره الى مستوى البشر، هذا لا يمكن حدوثه اذ ان الله عادل و رحيم وحكمه غير عشوائيا. اتعتقد ان الله يغض النظر لعداء شخص ما بسبب محاولاته و مجهوداته او بسبب اعماله الحسنة (والتي يجب ان يفعلها على اية حال)، هذا لا يعني تنازل الله عن العدالة من اجل الرحمة، فهل الله يغض النظر عن الشرور اذا اراد؟ منطقيا ايضا يمكن القول باته يغض الطرف عن اعمال الخير ايضا اذا اراد. هذا يكون تعريف واضح لعشوائية الحكم. ومع استحالة معرفة ما ينتظره الله منا، تأتي رسالة الانجيل لتعرفنا بأن الله يريد الكمال و البر من الْبشر، و الطبع لا يمكن تحقيق ذلك بقدرتنا الذاتية، لذا يجب تدخل الله لانقاذ البشر من انفسهم ومن غضبه و دينونته بل تطهير هم من الخطية فيصيروا ابرارا، بلا خطية. كيف؟ لقد فعل الله ذلك من خلال التحول الروحي عن طريق صليب المسيح و موته وقيامته. فمن خلال موت المسيح الكفاري على الصليب اشبع الله طبيعته المقدسة بادانة الخطّية و اظهار رحمته اذ تعذب و تألم بدلا عنا. ففي يسوع المسيح اخذ الله طبيعتنا البشرية فعاش انسانا كاملا بارا و اخذ دينونتنا ثم قدم لنا كمال تبريره فنستطيع ان نتصالح مع الله. عزيزي القارئ ...

رحلة أيماني قادتني الى المسيح المصلوب والذي قام من الاموات. الله ساعدني وقادني في كل حياتي حتى انشر هذه الحقيقة.

اصلي ان تكون شهادتي المتواضعة شعلة مضيئة لك تقودك لمعرفة المسيح يسوع المخلص كما عرفته انا مخلصا شخصيا لحياتي.

اعرف انه لديك اسئلة صعبة، بل ربما اعتراضات و مشاعر قوية. لا بأس. فأنا قد اختبرت ذلك ايضا. اذا غضبت و اردت المجادلة، هذا ليس جيدا. لكن اذا تأثرت ايجابيا و احسست بخوف من دينونة الله، فاصرخ الى الله، آمن بموته و قيامته ، سلم حياتك لله من خلال المسيح . هذه هي الطريقة الوحيدة لمصالحتك مع الله و قبول الو عد بالحياة الابدية. الله يحبك و ربما يناديك و يتحدث اليك الآن.

www.TaoandTawheed.com

www.Arabic-English-Tracts.com Email: info@TaoandTawheed.com